

Ref: KIPCO/DGCEO 128/23 dated November 21, 2023

Boursa Kuwait Company

KUWAIT

Subject: KIPCO announce a strategic deal between OSN+ and Anghami.

With reference to the above subject, and the requirements of the fourth chapter from module ten of the executive bylaws of Law No. 7 of 2010, amended by Law No. 22 of 2015 on the establishment of the Capital Market Authority and the regulation of securities activity and its amendments, regarding disclosure of material information.

Please find enclosed the disclosure form of material information related to the above subject.

Sincerely,



Samer Khanachet
Deputy group CEO

المحترمين

السادة / شركة بورصة الكويت

دولة الكويت

الموضوع: شركة المشاريع تعلن عن صفقة إستراتيجية بين OSN+ و أنغامي.

بالإشارة الى الموضوع أعلاه، والى متطلبات الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 المعدل بموجب القانون رقم 22 لسنة 2015 بشأن انشاء هيئة اسواق المال وتنظيم نشاط الاوراق المالية وتعديلاته، بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

تجدون مرفق طية نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية الخاص بالموضوع أعلاه.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،

كيبكو
KIPCO

13

سامر خنشت
نائب الرئيس التنفيذي للمجموعة

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
Disclosure Form of Material Information

21/11/2023		التاريخ Date
Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P. "KIPCO"	شركة مشاريع الكويت (القابضة) ش.م.ك.ع. "كيبكو"	اسم الشركة المدرجة Name of the Listed Company
<p>Kindly be informed that Panther Media Group Ltd known as "OSN" (KIPCO Group's subsidiary) has signed a conditional binding agreement to combine its streaming platform OSN+ with Anghami Inc. (Listed on Nasdaq) and to inject up to USD 50 Mn (equivalent to KD 15.4 Mn) in Anghami Inc. for a majority stake in Anghami Inc.</p> <p>Execution of the transaction is subject to obtaining customary regulatory and anti-trust approvals, with the integration expected to be finalized early 2024.</p>	<p>يرجى العلم بأن شركة مجموعة بانثر للإعلام المحدودة المعروفة بـ "OSN" (إحدى الشركات التابعة لمجموعة كيبكو) قد وقعت اتفاقية ملزمة مشروطة لدمج منصتها للبث عبر الانترنت OSN+ مع شركة أنغامي (مدرجة في سوق ناسداك للأسهم في الولايات المتحدة الأمريكية) وضح مبلغ يصل إلى 50 مليون دولار أمريكي (ما يعادل 15.4 مليون دينار كويتي) في شركة أنغامي للحصول على حصة أغلبية في شركة أنغامي.</p> <p>يعتمد تنفيذ الصفقة على الحصول على موافقات الجهات الرقابية، ومن المتوقع تنفيذ الصفقة في أوائل عام 2024.</p>	المعلومة الجوهرية Material Information
Financial impact cannot be determined until the completion of the deal.	لا يمكن تحديد الأثر المالي حالياً لحين الانتهاء من تنفيذ الصفقة.	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Impact of the material information on the company's financial position

Samer Khanachet
Deputy of Group CEO

كيبكو
KIPCO

سامر خنشت
نائب الرئيس التنفيذي للمجموعة

13